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Wij zijn de afgelopen weken bezig geweest met het jeugdlintje. We 
zijn met het groepje op bezoek geweest bij Gemma van Samenspel 
Sportprijzen om het jeugdlintje te bestellen. We hebben 
meegekeken hoe het lintje in elkaar zit en we mochten zelf kiezen 
tussen zilver of goud, en de kleur van het doosje kiezen. Jasper heeft 
het jeugdlintje daarna opgehaald.  
 
Op 22 april gaan wij het jeugdlintje uitreiken en daar mag de hele 
jeugdraad bij zijn. De burgemeester is daar natuurlijk ook bij! We 
gaan dat buiten bij Todo doen en jullie krijgen daar nog een mailtje 
over van Ingrid of Monique. 
 
We zijn ook nog in het Wilhelminapark geweest. Daar hebben we 
een filmpje opgenomen over het jeugdlintje. Maar waar dit precies 
over gaat, kunnen we nog niet verklappen. Dat horen jullie later nog 
wel.  
 
Verder heb ik een interview gehad met een mevrouw van Mooi Best 
Nieuws. Ze had vragen gesteld over hoe het op school ging in de 
coronatijd en daar hebben we over gepraat. Daarna hebben Annabel 
en Lisa ook nog een interview gedaan met Mooi Best Nieuws. Voor 
de zomer worden misschien nog wel meer jeugdraadsleden 
geïnterviewd.  
 
We hopen na het jeugdlintje ook weer meer te kunnen doen met ons 
werkgroepje Verkeer.  


